
7. Godkendelse af brug af puljemidler til afholdelse af møde om letbane (2011-15757)
INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Valby Lokaludvalg drøfter punktet og afsætter 70.000 kr. af puljemidlerne til 1.
afholdelse af offentligt møde vedr. letbanerapporten.

Problemstilling
Lokaludvalgs planudvalg har besluttet at afholde et offentligt møde vedr. Lokaludvalgets forslag til linjeføring 
af et letbaneanlæg på strækningen Enghave Plads-Hvidovre Hospital gennem Carlsberg-området. 

Mødet er tænkt som et offentligt møde dog med en stor målgruppe bestående af beslutningstagere og 
interessenter indenfor letbaneområdet/højklasset trafik.

Til mødet inviteres blandt andre:
Teknik- og Miljøborgmester Bo Asmus Kjeldgaard
Folketingets Trafikudvalg
BR
Regionen
Vesterbro Lokaludvalg
Hvidovre Kommune
Relevante forvaltninger
Movia
Metroselskabet

Carlsberg Ejendomme lægger hus til arrangementet og stiller op til mødet med en positiv tilslutning til ideen.

Planudvalget vil til lejligheden, og i det hele taget i forbindelse med letbaneprojektet, bede en professionel 
aktør om at udarbejde illustrativ kommunikations- og kampagnemateriale. Planudvalget indstiller derfor 
overfor Lokaludvalget at der afsættes en ramme på 70.000 kr. som eksempelvis skal dække følgende udgifter:

Udstilling

Pamflet

Evt. film

Evt. hjemmeside

Annoncering

Tryk

Andre pr. markedsføringsudgifter

Andre udgifter i forbindelse med borgermødet

Løsning



Valby Lokaludvalg afsætter en ramme på 70.000 kr. af puljemidlerne hovedsagligt i forbindelse med 
PR og markedsføringsudgifter til offentligt møde om letbanerapporten.

Økonomi
Tabellen viser økonomien i Valby Lokaludvalgs interne pulje, under forudsætning af vedtagelse af 
punkt 2, hvis det indstillede beløb bevilges. 

Intern pulje 2011 Budget 2011 Disponeret beløb Indstillet dette 
punkt

Resterende midler

Intern pulje 1.092.000 280.000 70.000 742.000

Alle beløb anvises på IM konto 06455111999000

Lisbeth Ritter

bilag




